

Protokoll fört vid Mellannorrlands bilsport MNB styrelsemöte
Telefonmöte 190521 kl.19,30

Närvarande: Mia Strömstedt, Göran Svensson, Patrik Johansson, Dan Hoff, Bosse Edholm,
Ulf Jernström, Örjan Eriksson, Arne Sjölander

- §1. Ordförande Göran öppnade mötet och hälsade alla välkomna
- §2. Dagordningen godkändes
- §3. Ekonomi ser bra ut, dock är det mindre inkomster på tävlingarna, och de beror på att det är många tävlingar som ställts in redan i år, samt att ifjol betalade många klubbar tävlingstillstånden redan första månaderna, så är det inte nu. Vi har inte fått betalt för alla gamla kundfodringar än, Göran kollar av med Kåre sen tar han kontakt med dom föreningarna.
Vi behöver en ny kassör!! Mia för en dialog med Kennet Andersson Krokoms MK
- §4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
- §5. Hemsidan, det skulle ha varit en utbildning i Maj, Göran har sökt Dan och Lars-Erik Söderström angående datum, vi tar det till hösten. Ulf kollar med Jocke Hestner angående inlogg på hemsidan, Jocke får ta kontakt med Dan Hoff. Mia är tillagd som administratör på MNB:s facebook sida, det kommer att bli fler som blir tillagda senare.
- §6. Rapport från SGA
Rally: Dan informerade att tyvärr är det några tävlingar som blivit inställd pga. För lite anmälda, men några ska bli i sommar. Co driver kurs blir den 9/6-19 i Rissna.
Karting: VKRC Ö-vik hade en monter på SHRA:s motorutställning på 1:a maj.
VKRC:s förare har under våren deltagit i tävlingar i Klippan, Kristianstad samt Uppsala, de har dessutom haft ett träningsläger i Rättvik.
En uppföljning för att kolla av intresset med en prova på dag den 12/5 där 30 barn/ungdomar med föräldrar fick prova karting, trots riktigt kallt och ruskigt väder.
En licenskurs för Kartingförare lockade 16 st barn att ta licens.
Norrlandscupen startar nu i helgen (26/5) i Luleå, deltävling no2 går i Örnsköldsvik 29/5.
Reseersättning för resa till Sundsvall för koll av nya banan som dom vill bygga beviljas från MNB. JMK hade en monter på Springmeet i helgen som var i Östersund, där var det många intresserade.
Dragracing: Bosse informerade att dom varit med ungdomar som har provat på, bra uppslutning.
Tyvärr har det varit mycket strul med dragracingutskottet och regler inför säsongen.
Drifting: Patrik informerade att dom har haft utbildning tillsammans med dragracing och SHRA, det blev några nya tävlande. Några förare har varit och kört på Elmia och nu drar SM säsongen igång. Samarbete med övre norras SGA är inledd.
Norrlandsgruppen: Göran informerade att vi kanske kan börja samarbeta med övre och nedre norras SGAer, Det skulle nog kunna fungera för dem flesta, fortsättning följer.

- §7. Rapport från DOG (distriktsordförande) gruppen, dom har haft 1 möte sen årsmötet, där det pratades angående distriktsindelningen. SBF har kommit med nya direktiv, så vi avvaktar.
- §8. Marknadsföring: tävlingar och kurser, gör en inbjudan el affisch och skicka till Mia så skickar hon till klubbar, fb, alla motorsportsidor, be alla skriva ut och sätta upp i sitt närområde.
Profilkläder, Mia kollar med Jocke Hestner om offert och korr. På sommar jackor med MNB:s logga på bröstet och texten ” Intresserad av bilsport, fråga mig” stort på ryggen.
- §9. Funktionärer, vi MÅSTE få till tävlingslednings och tekniker inom distriktet, hur får vi folk intresserade?, en summa pengar? Nej, det känns som att dom tävlande får betala och då blir det färre tävlande. Mia skickar till alla klubbar en fråga vilka tävlingsledare, racekontroller, domare och tekniker dom har, kanske vi kan publicera detta på hemsida.
- §10. Rally X on ice, Ulf har kollat och det saknas en del dokument, Han fixar en ny skrivelse och skickar till Göran som skickar till förbundet.
- §11. Övriga frågor, det fanns inga. Göran informerade angående mötet med Norrlandsgruppen, det va ett bra möte där vi verkar sträva åt samma håll, när det gäller distrikts indelningen.
- §12. Nästa möte kallar ordförande i Augusti.
- §13. Mötet avslutandes.

Göran Svensson
Ordförande

Mia Strömstedt
Ordförande/sekreterare